

Fabienne en Ville

Centre ()

11a, Place du Théâtre

L-2613 Luxembourg

T 44 77 74

info@fabienneenville.lu

www.fabienneenville.lu

Mo 14:00 - 18:00

Tu-Sa 10:00 - 18:00

Extra Services



Cette boutique de prêt-à-porter féminin et accessoires située en plein centre ville, propose de belles pièces de qualité, pour la plupart de marques italiennes, à des prix très intéressants. La propriétaire, qui exerce dans ce domaine depuis 1996, développe également sa propre collection. L'intérieur est minimaliste et chaleureux avec des nuances de bleu acqua. Les boxes en bois du mobilier et des cabines, ultra spacieuses, sont des éléments forts du concept.

This womenswear and accessories boutique, located in the city centre, combines quality, taste and fashion from Italian brands, at highly competitive prices. The owner and founder, who has been in the business since 1996, also designs her own collection. The interior, with its acqua blue shades, is minimal but very welcoming at the same time. The wooden furniture boxes and fitting rooms are particularly spacious and are strong elements of the concept.



MODE & ACCESSOIRES
FASHION & ACCESSORIES